
 

Zápis z 7. jednání kulturní komise – 24.04.2024 

 

Přítomni:  Klára Svobodová, Jana Pexová, Ivana Lammová, Milena Soukupová, Andrea 

Dubovská, Pavel Jankovský 

Zahájení schůzky:  v 17.30 hod, KC Beseda 

Předsedající a zapisovatelka:  Andrea Dubovská  

Body jednání: 

1. Úkoly stanovené na minulém zasedání a vyhodnocení stavu jejich plnění 

2. Co nás aktuálně čeká – nové úkoly 

3. Volná diskuse 

Zápis z jednání: 

1. Úkoly stanovené na minulém zasedání a stav jejich plnění 

 

- Klára Svobodová informovala o vývoji ohledně nákupu nového mobiliáře a postupu prací 

spojených s novým podiem, které je stejně jako mobiliář v havarijním stavu;  

- Iva Lammová informovala o snaze rozšířit nabídku KC Beseda o více kulturních akcí pro 

seniory, zejména o divadelní představení, ideálně za zvýhodněné vstupné. Ukázalo se, že 

nabídky divadelních představení pro seniory jsou nepoměrně dražší, než představení pro 

děti. Pokud tedy mají být nabízeny seniorům za zvýhodněných podmínek, bude třeba 

programy dotovat ze strany obce či z dotačních programů, Klára Svobodová prověří 

možnosti příspěvku ze strany MČ v návaznosti na stávající rozpočet; 

- Zajištění schůzky s odpovědnou osobou na Magistrátu hl. m. Prahy ohledně financování 

kultury/získání dotací pro MČ Klánovice – úkol trvá, Klára Svobodová; 

- Turistická známka – úkol trvá – Iva Lammová; 

- Andrea Dubovská se setkala 21.3.2024 s paní Danou Radinovou, ředitelkou MŠ Klánovice 

s cílem představit možnosti ještě užší spolupráce mezi KC Beseda a MŠ Klánovice na poli 

kultury a možné cesty vzájemné podpory a synergie; Paní Dana Radinová dala ke zvážení 

návrh pořádat Vítání občánku v KC Beseda, nikoliv ve školce; 

- Pokračují přípravy Čarodějnic (Pavel Jankovský) za podpory obce; 

- Andrea Dubovská připravila článek do KZ o stavu kultury za minulý rok; 

- Paní Jolana Fuchsová nabídku řádného členství v kulturní komisi z důvodu velkého 

zaneprázdnění odmítla, je nicméně připravena se účastnit zasedání komise pro kultury na 

ad hoc bázi a kdykoliv pomoci při řešení otázek týkajících se kultury a školy;  

 

2. Co nás aktuálně čeká – nové úkoly a náměty 

- Je třeba dokončit obnovu mobiliáře v KC Beseda a realizovat nové podium – Klára 

Svobodová;  

- Jana Pexová znovu nabízí touto cestou představitelům MČ, že se s paní starostkou či 

jiným zástupce MČ setká se stěžovateli na hluk v Besedě s cílem nalezení řešení, zatím se 

neuskutečnilo, nedostala od obce žádnou reakci;  
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- Příprava setkání s odpovědnou osobou na Magistrátu hl. m. Prahy ohledně financování 

kultury/získání dotací pro MČ Klánovice – Klára Svobodová ve spolupráci s paní 

starostkou, za účasti Andrey Dubovské; 

- Dotažení projektu turistická známka – Iva Lammová ve spolupráci s paní starostkou; 

- Organizace Čarodějnic – Pavel Jankovský za podpory obce a dobrovolných přispěvatelů; 

- Vyhodnocení blížícího se konce prvního ročníků Klánovické akademie a představení 

druhého ročníku – Andrea Dubovská 

 

3. Volná diskuse 

- Diskuse nad dalšími možnostmi rozšíření nabídky kulturního vyžití pro klánovické občany 

v KC Beseda i mimo ni; 

- Úvahy nad tím, zda stávající prostory KC Beseda jsou odpovídající potřebám občanů MČ, 

výstavba nového KC či rekonstrukce, volba vhodné lokality. 

Jednání ukončeno: ve 20.00 hod. 

Zapsala:   Andrea Dubovská  


